
Generalforsamling Nr Nebel Fjernvarme 21 03 2024 

1: John Bjergegaard bliver valgt som dirigent, som konstaterer at den er lovlig indvarslet og 

beslutningsdygtig. Generalforsamlingen er i år flyttet til Form Og Fritid Nr Nebel. Dette er skyldes den 

store interesse for prisstigninger som er varslet tidligere. Der er ca 120 deltagere i årets 

generalforsamling.  

2: Formandens beretning godkendes.  

Beretningen er lagt op på hjemmesiden. 

Michael Stefansen: hævelse af målerprisen er det et skjult gebyr. Hvorfor fordeles over flere 

kvartaler?   

Svar: Det er gjort for at uddele udgifterne over en større periode.  

Søren: er der forsøgt at begrænse udgifterne ved at fyre mest muligt med flis.  

Svar: Ja det er der. 

Tove: Er der garanti for at regningen er betalt efter dette år. 

Svar: Det håber vi at det er, udfra vores budgetter for de næste år.  

Louise: hvorfor kan man ikke komme ud af aftale om at aftage fjernvarme.  

Svar: Der er lavet en aftale via kommunen om at området er udlagt til fjernvarme. Man behøver ikke 

aftage varme, men man er fortsat tvunget til at betale gebyrer mm. 

Michael: hvorfor skal nye ejere straffes for at der er oparbejdet en gæld.  

Svar: Man indgår i fællesskabet, uanset om det er underdækning eller overdækning fra foregående år, 

verden er jo ikke altid retfærdig. 

Thomas: vi har ikke hørt om prisstigninger tidligere, er der lavet en strategi for hvordan det fremover 

skal informeres ud.  

Svar: Prisstigningen er informeret ud via årsregnskabet. Og der arbejdes på ny hjemmeside så vi også 

kan opdatere/oplyse via denne. 

Niels Jørgen: Der mangler nye priser på hjemmesiden. Det bør opdateres yderligere.  

Svar: Hjemmesiden er ikke tilgængelig pt der arbejdes med en ny. 

Jeppe: har det betydning for prisen på biogas at der er kommet nye ejere.  

Svar: Det er ikke oplyst at der skulle blive prisstigninger. 

Thomas: er det rigtigt at regnskabet skal afhentes på værket.  

Svar: Ja hvis man ønsker at have regnskabet inden det kommer på nettet 

Felix: Rækkefølgen i budget og informationer burde være bedre. 

Svar: Det kan vi kun være enige i. 

3: Årsrapport fremlægges af revisor Morten.  

Revisons påtegningen er uden bemærkninger (blank). 



Ingen spørgsmål til årsrapport.  

1 stemme mod årsrapport som er godkendt. 

4: Budget 2024 gennemgås af revisor. 

Spørgsmål fra salen. 

Jens : personale udgifter hvorfor er så små.  

Svar: Det er fordi de er delt med omkostninger på produktion og distribution.  

Jørgen: er der sat penge af til tab af voldgiften.  

Svar: Nej  

Thomas: er der lavet en plan for at man kan tabe voldgiftssag.  

Svar: Det er der ikke lavet en plan for. 

Michael: er det korrekt at der er et underskud på 3 mill i budget.  

Svar: Det er korrekt. Vi mener at vi kan komme igennem med en løsning for evt at undgå en 

voldgiftssag.  

5: ingen investeringer planlagt  

6: ingen indkomne forslag. 

7: Valg til bestyrelsen 

Genvalg til Peder Berg og John Hansen 

8: Sonny Larsen og Mikkel Jensen vælges som suppleanter. 

9: Partner Revision Skjern genvælges som revisor. 

10:  Evt: 

Prisen pr MWH skal den ganges med 3 for at beregne den nye pris.  

Svar: Nej det kan man ikke bare beregne på den måde. 

Rene: nye indbyggere kan der gøres noget for at ændre på betalingen. 

Svar: Det er altid en mulighed at kontakte kontoret for at aftale evt afdragsordning.  

Felix: jeg har fortsat problemer med at forstå udregninger.  

Svar: Elprisen er en del af den stigning.  

Michael: der er fortsat et problem med at forstå at der skal være et underskud på 3 mill.  

Thomas: misformation er helt klart en grund til at der så mange misforståelser. Vi er ikke interesseret i 

at der mangler kommunikation og vil helt klart gøre alt for at undgå.  

Niels Jørgen: er vi sikker på at der ikke er spekuleret i elpriserne.  

Svar: Ja det er der ikke gjort i.  

Søren: vedr. elsalg er der er spekuleret i kun at fyre med flis.  



Svar: Det er ikke muligt at køre kun med flis. 

Dirigent afslutter mødet med en anbefaling om at der skal laves en orientering og kommunikere 

bedre ud til forbrugerne fremover.  

 


